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1  ΣΤΟΧΟΣ Η ΑΥΞΗΣΗ ΔΩΡΕΑΣ ΟΡΓΑΝΩΝ
Πηγή: ΜΑΓΝΗΣΙΑ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-03-2019

Επιφάνεια: 301.9 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΟΧΟΣ Η ΑΥΞΗΣΗ ΤΗΣ ΔΩΡΕΑΣ ΟΡΓΑΝΩΝ
ΙΗΜΕΡΙΔΑ ΜΕ ΤΙΤΛΟ «ΜΕΤΑΜΟΣΧΕΥΣΕΙΣ ■ ΔΩΡΕΑ ΟΡΓΑΝΩΝ ΑΛΥΣΙΔΑ ΖΩΗΣ» ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ

Μ
ια ενδιαφέρουσα επιστημονι
κή διημερίδα με τίτλο «Μετα
μοσχεύσεις - δωρεά οργάνων 
αλυσίδα ζωής», διοργανώνει την ερ

χόμενη Πέμπτη και Παρασκευή 14 και 
15 Μαρτίου η Μονάδα Εντατικής Θε
ραπείας του Νοσοκομείου Βόλου, με 
στόχο την ευαισθητοποίηση του κοινού 
για τη δωρεά οργάνων και τελικό σκοπό 
την αύξησή τους σε 14 ανά εκατομμύριο 
πληθυσμού από τις περίπου 4 που είναι 
σήμερα.

Στην επιστημονική εκδήλωση που ορ
γανώνουν η ΜΕΘ του Νοσοκομείου, σε 
συνεργασία με το Γραφείο Εκπαίδευσης, 
θα συμμετάσχει εκπρόσωπος του Εθνικού 
Οργανισμού Μεταμοσχεύσεως, ενώ ο Μη
τροπολίτης Δημητριάδος κ. Ιγνάτιος θα 
μιλήσει για ηθικά ζητήματα και τη θέση 
της Εκκλησίας για το θέμα της δωρεάς 
οργάνων.

Σε συνέντευξη Τύπου που δόθηκε χθες, 
ο διοικητής του Νοσοκομείου Ματθαίος 
Δραμητινός ανέφερε ότι για πρώτη φορά, 
διοργανώνεται μια τέτοια ημερίδα με εκ
δήλωση με δεδομένα επιστημονικά, ηθι
κής και νομικής φύσεως. Σύμφωνα με 
τον ίδιο στην Ελλάδα γίνονται λίγες με
ταμοσχεύσεις, παρόλα αυτά στο Νοσο
κομείο Βόλου του 2018 έγιναν δύο, ενώ

ευχαρίστησε τη ΜΕΘ, που είναι η υπεύθυνη 
μονάδα για τις μεταμοσχεύσεις, για την 
πρωτοβουλία που ανέλαβε.

Η διευθύντρια της ΜΕΘ του Νοσοκο
μείου Αντιγόνη Καραθάνου, ανέφερε 
ότι υπάρχει νέο νομοθετικό πλαίσιο από 
τον Οκτώβριο 2018, επισημαίνοντας ότι 
η μόνη λύση για καρδιακή, ηπατική και 
νεφρική ανεπάρκεια στο τελικό στάδιο, 
είναι η μεταμόσχευση.

Η ίδια έκανε λόγο για το θαύμα της δω
ρεάς οργάνων και της ανιδιοτελούς αν
θρώπινης προσφοράς. Αναφερόμενη στο 
νομοθετικό πλαίσιο ανέφερε ότι το νο

μοσχέδιο προσφέρει αρτιότερη ελευθε
ρίας στο να επιλέξει κάποιος αν θέλει να 
είναι δωρητής οργάνωσης είτε στον ΕΟΜ 
με υπεύθυνη δήλωση είτε στα ΚΕΠ και 
αντίστοιχα αν δε θέλει.

Η κ. Καραθάνου ανέφερε ότι στην Ελ
λάδα έχουν αντιστοιχία κάτω 4 δότες ανά 
εκατομμύριο πληθυσμού, τη στιγμή που 
σε Πορτογαλία και Κροατία ο αριθμός 
αυτός φτάνει τους 30 δότες ανά εκατομ
μύριο και στόχος του Εθνικού Οργανισμού 
Μεταμοσχεύσεων, είναι στην Ελλάδα να 
φτάσουμε τους 14 δότες ανά εκατομμύριο 
πληθυσμού.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Εκκρεμότητες για τις δύο νέες ΤΟΜΥ
Πηγή: 7ΜΕΡΕΣ ΤΗΣ ΗΠΕΙΡΟΥ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-03-2019

Επιφάνεια: 231.28 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΙ ΛΕΕΙ Ο ΚΩΣΤΑΣ ΦΩΤΟΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΕΝΑΡΞΗΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ

Εκκρεμότηιε$ για tis δύο νέεε ΤΟΜΥ
Εν αναμονή tns έναρξηε λειτουργία 

των δύο Τοπικών Μονάδων Υγείαε. 
Πρόκειται για την 5η και την 6η ΤΟΜΥ 
που αναμένεται να καλύψουν δυο με- 
γάλεε περιοχέε.

Η 5η ΤΟΜΥ θα καλύψει την περιοχή 
των Αμπελοκήπων και η 6η ΤΟΜΥ την 
περιοχή των Σεισμοπλήκτων. Ωστόσο, 
ακόμη είναι σε εκκρεμότητα το θέμα 
των κτηρίων καθώε ακόμη αναμένουν 
αφενόε την επίσημη παραχώρηση από 
το ΚΕΕΛΠΝΟ και αφετέρου την εξεύ
ρεση χώρου στα Σεισμόπληκτα. Οπότε, 
θα ορκιστεί το προσωπικό και εφόσον 
προχωρήσουν τα κτηριακά θα γίνει η 
επίσημη έναρξη τουε.

Το προσωπικό των νέων Τοπικών 
Ομάδων Υγείαε θα βρίσκεται για εκπαί
δευση στο Κέντρο Υγείαε Ιωαννίνων 
(Παύλου Μελά 34), μέχρι να τοποθετη
θεί σε κτίρια που έχουν παραχωρηθεί.

Ο επιστημονικόε υπεύθυνοε του Κέν
τρου Υγείαε Ιωαννίνων Κώσταε Φώτοε

αναφερόμενοε στην έναρξη λειτουρ- 
γίαε υπογράμμισε ότι άμεσα θα γίνει η 
παραχώρηση του κτηρίου του ΚΕΕΛ
ΠΝΟ στην παλιά Ριζάρειο, ώστε να λει
τουργήσει εκεί η 5η ΤΟΜΥ ενώ για την 
6η Τοπική Ομάδα Υγείαε, στην περιοχή 
των Σεισμοπλήκτων, έχει γίνει εκδή
λωση πρόκλησηε για την μίσθωση κτη
ρίου.

Ο κ. Φώτοε υποστήριξε ότι είναι δύ
σκολο να βρεθούν κτήρια με τιε τεχνι- 
κέε προδιαγραφέε που απαιτούνται για 
την λειτουργία των Τοπικών Μονάδων 
Υγείαε και για αυτό υπάρχει και η κα
θυστέρηση. Στο μεταξύ, σύμφωνα με 
τον κ. Φώτο, και με βάσει τα πανελλα
δικά δεδομένα, προχωρά με ικανοποι
ητικό ρυθμό, η εγγραφή πολιτών στιε 
υπάρχουσεε ΤΟΜΥ. «Σε σχέση με 
άλλεε περιοχέε τηε Ελλάδαε είμαστε σε 
καλό επίπεδο χωρίε όμωε να έχουμε 
πιάσει τουε τελικούε στόχουε που 
έχουν τεθεί για κάθε ΤΟΜΥ»
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1  Δυο βραβεία σε γυναίκες επιστήμονες
Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-03-2019

Επιφάνεια: 395.47 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ
Δυο βραβεία 
σε γυναίκες 
επιστήμονες

Σελ.5
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1  Δυο βραβεία σε γυναίκες επιστήμονες
Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-03-2019

ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ

Δυο βραβεία σε γυναίκες επιστήμονες, 
για το ερευνητικό τους έργο

Με ιδιαίτερη ικανοποίηση ανακοινώνεται η 
απόσπαση δύο εκ των τριών ελληνικών βρα
βείων 2019 L’Oreal - Unesco, από την Δρα Ιω
άννα Τζουλάκη, Επίκ. Καθηγήτρια Υγιεινής, με 
έμφαση στην Επιδημιολογία του Τμήματος Ια
τρικής του Πανεπιστήμιου Ιωαννίνων, Επισκέ- 
πτρια Αναπλ. Καθηγήτρια στη Σχολή Δημόσιας 
Υγείας του Imperial College και από την Δρα 
Μαρία Αντωνοπούλου, Μεταδιδακτορική Ερευ- 
νήτρια ΙΝΝ, ΕΚΕΦΕ «Δημόκριτος», μεταπτυ
χιακή φοιτήτρια και διδάκτορα του Πανεπιστη
μίου Ιωαννίνων.

Τα «Ελληνικά Βραβεία L’Oreal - Unesco για τις 
Γυναίκες στην Επιστήμη» σε συνεργασία με τη 
L’Oreal Hellas και την Ελληνική Εθνική Επιτροπή 
για την Unesco χορηγούνται σε Ελληνίδες Επι
στήμονες, οι οποίες ασχολούνται με την Επιστη
μονική Έρευνα στον τομέα των Βιοεπιστημών ή 
των Φυσικών Επιστημών και δραστηριοποιούνται

σε Πανεπιστήμια ή Ερευνητικά Ιδρύματα της χώρας.
Για το ερευνητικό της έργο βραβεύτηκε, επίσης, η Δρα Μαρία Σταμέλου, Αναπλ. Καθηγήτρια Νευρολογίας του Πανεπιστημίου Mar

burg της Γερμανίας και Υπεύθυνη του Τμήματος Πάρκινσον και Κινητικών Διαταραχών του Νοσοκομείου «Υγεία».
Οι ερευνήτριες επιλέχθηκαν από πενταμελή Επιτροπή Κρίσης, με αυστηρά κριτήρια και διεθνή πρότυπα, ώστε να διασφαλισθεί σε μέ

γιστο ποσοστό η επιστημονική τεκμηρίωση τόσο σε επίπεδο σπουδών όσο και σε επίπεδο ερευνητικού έργου.
Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Κρίσης και Πρύτανης του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων, Καθ. Τριαντάφυλλος Αλμπάνης, σε ανακοίνωσή του, 

εκφράζει τα πιο ειλικρινή συγχαρητήρια του στις βραβευθείσες επιστήμονες και εύχεται καλή συνέχεια στο ερευνητικό τους έργο.
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1  Δωρεάν εξετάσεις στους κατοίκους του νησιού
Πηγή: METROSPORT Σελ.: 27 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-03-2019

Επιφάνεια: 232.57 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

BWIN ΚΑΙ ΓΙΑΤΡΟΙ ΤΟΥ ΚΟΣΜΟΥ ΣΤΟΝ AH ΣΤΡΑΤΗ

Δωρεάν εξετάσειε 
oxous κατοίκους του νησιού

Μία κινητή μονάδα εξοπλι
σμένη με όλα τα απαραίτητα 
ιατρικά μηχανήματα και εξει- 
δικευμένουΞ γιατρούΞ όλων 
των ειδικοτήτων έφτασαν 
μαζί με την bwin στο νησί του 
Άη Ιτράτη την προηγούμενη 
Παρασκευή. Ο Άη Ιτράτηε 
αποτελεί τον πρώτο σταθμό 
τηε πρωτοβουλίαε παροχήε 
ιατρικήε και ανθρωπιστικήε 
βοήθειαε του προγράμματοε 
εταιρικήε κοινωνικήε ευθύ- 
vns ms bwin σε συνεργασία 
με tous Γιατρούε του Κόσμου.

Οι έλεγχοι από καρδιολό
γο, παθολόγο, ορθοπεδικό και 
γυναικολόγο πραγματοποιή
θηκαν στο αγροτικό ιατρείο 
του νησιού ενώ παράλληλα στο 
κτίριο του δημαρχείου εξέταζε 
παιδίατροε και ωτορινολαρυγ- 
γολόγοε. Και orous δύο χώροε 
βρισκόταν παράλληλα και η 
ψυχολόγοε Tns ομάδαε. Πριν 
αποχαιρετήσουμε το πανέμορ
φο νησί, κάναμε όλοι μαζί μια 
σύντομη συζήτηση με tous 
kotoikous του νησιού σχετικά 
με τη σημασία Tns πρόληψη5 
μέσω του εμβολιασμού.

Η bwin, μία από tis κορυ- 
φαίεΞ στοιχηματικέε εταιρείεΞ 
παγκοσμίωε, υποστηρίζει tous 
Γιατρούε του Κόσμου μέσω

του Προγράμματοε Ακριτικών 
νησιών, ω5 αναπόσπαστο κομ
μάτι Tns στρατηγικήε εταιρική5 
Koivcovims ms ευθύνηΞ. Η κ. 
Ιωάννα Μπερίου, Διευθύντρια 
ΕταιρικήΞ EniKoivcovias Tns 
bwin δήλωσε: «Είμαστε πολύ 
χαρούμενοι που μέσω του προ- 
γράμματοε εταιρική5 κοινωνικήε 
ευθύνηε Tns bwin, πραγματοποι
ήσαμε την πρώτη pas δράση σε 
απομακρυσμένε5 κοινωνίε5 ms 
xcopas pas όπω5 η μικρή κοι
νωνία του Αγίου Ευστρατίου. 0 
Άη Στράτη5 είναι ο πρώτοε pas 
σταθμ05 καθώε crroxos pas για 
το 2019 είναι να ταξιδεύουμε 
με tous ΓιατρούΞ του Κόσμου 
σε πολλά ακόμη ακριτικά νησιά 
και σε ανθρώπου5 που έχουν 
την ανάγκη pas.»

Η κ. Ευγενία Θάνου, Γενική 
Διευθύντρια των Γιατρών του 
Κόσμου δήλωσε σχετικά με την 
δράση «Οι Γιατροί του Κόσμου 
προσπαθούν να ανταποκρίνο- 
νται Otis ανάγκε5 Tns ελλη- 
νικήε Koivcovias προάγονταε 
την ιατρική φροντίδα σε άτομα 
που ζουν σε απομακρυσμέ- 
νεε περιοχέε Tns Ελλάδα5 και 
που αντιμετωπίζουν δυσκο
λία πρόσβαση5 σε υπηρεσίε5 
υγεΐαε. Χαιρόμαστε πολύ που 
καταφέραμε με την υποστήριξη 
Tns bwin να βρεθούμε στο νησί 
του Αγίου Ευστρατίου και με τη 
συνεργασία του ιατρικού Συλ
λόγου Λήμνου και ms Δημάρ
χου να πραγματοποιήσουμε με 
επιτυχία ιατρική αποστολή για 
tous κατοίκουε του νησιού.».



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΕΡΗΜΩΝΟΥΝ ΑΠΟ ΕΜΠΕΙΡΟΥΣ ΓΙΑΤΡΟΥΣ ΤΑ
ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Πηγή: FREE SUNDAY Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-03-2019

Επιφάνεια: 204.33 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΗΜΩΝΟΥΝ 
ΑΠΟ ΕΜΠΕΙΡΟΥΣ 
ΓΙΑΤΡΟΥΣ 
ΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Ν
τόμινο αποχωρήσεων έμπειρων γιατρών από τα δημόσια νοσοκομεία καταγράφεται 
τους τελευταίους μήνες και το φαινόμενο προστίθεται στο brain drain ως η σταγόνα που 
ξεχειλίζει το ποτήρι της απαξίωσης των δομών της δωρεάν περίθαλψης. Όπως καταγγέλ
λει η πρόεδρος της Ελληνικής Ομοσπονδίας Καρκίνου. Καίτη Αποστολίδου, το πρόβλημα είναι 

μεγαλύτερο στις «βαριές» ειδικότητες, όπως οι χειρουργοί των ογκολογικών περιστατικών, όπου 
δεν υπάρχουν πια μεγαλύτεροι γιατροί να μεταλαμπαδεύσουν τα βιώματα τους στους νεότερους. 
Μετά τον πρόεδρο της Ελληνικής Εταιρείας Λοιμώξεων. Πόνο Γαργαλιάνο-Κακολύρη, που άφησε 
το Νοσοκομείο «Γεννηματάς» για το Ιατρικό Αθηνών και τον παθολόγο-λοιμωξιολόγο Αθανάσιο 
Σκουτέλη. που επέλεξε το «Υγεία» μετά τον «Ευαγγελισμό», ο πρόεδρος της Ελληνικής Αντικαρ- 
κινικής Εταιρείας (ΕΑΕ), Ευάγγελος Φιλόπουλος, αφήνει ένα εμβληματικό δημόσιο ογκολογικό 
νοσοκομείο. Μετά από πορεία 33 ετών στον «Άγιο Σάββα», ο κ. Φιλόπουλος επιλέγει την Ευρω- 
κλινική Αθηνών για να συνεχίσει την πρόληψη και θεραπεία του καρκίνου του μαστού. Μιλώντας 
αποκλειστικά στην FS. ο πρόεδρος της ΕΑΕ λέει: «Αποχώρησα γιατί δεν άντεχα τον εξοντωτικό 
και επικίνδυνο για τόσο πολλούς ασθενείς φόρτο εργασίας. Με την έλλειψη νεότερων συναδέλ
φων. έκανα όλη τη δουλειά, κάτι που ξεπερνούσε υπέρμετρα τα όρια της αντοχής μου.Έφτασα 
να εξετάζω το πρωί 120 ασθενείς και να κάνω 5 χειρουργεία καθημερινά. Με δική μου ευθύνη 
είχα αναλάβει και "δεύτερη εργασία", χωρίς αμοιβή, να οργανώσω και να διευθύνω τη Μονάδα 
Ημερήσιας Νοσηλείας "Νίκος Κούρκουλος". αλλά η επιτυχής λειτουργία του ήταν προσωπικό 
στοίχημα και απάλυνε την επιβάρυνσή μου. Η συνέχιση της απασχόλησής μου ως ιδιώτης έγινε 
για να ασκώ το λειτούργημά μου με αξιοπρέπεια. Πριν αποχωρήσω από το ΕΣΥ. δεν είχα δίπλα 
μου νεότερους συναδέλφους να τους διδάξω αυτά που τα ξενύχτια και η πληθώρα των περιστα
τικών μού έμαθαν. Το να μην μπορείς να μεταδώσεις στον νεότερο συνάδελφο την εμπειρία σου 
είναι μια πικρή ανταμοιβή». Ωστόσο, την πίκρα του κατευνάζει η 12ετής λειτουργία του τμήματος 
κινητής μαστογραφίας της ΕΑΕ -ένα δικό του επίτευγμα-, που με τους δύο κινητούς μαστογρά- 
φους έχει προσφέρει δωρεάν ψηφιακή μαστογραφία σε 70.000 Ελληνίδες.
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1  ΕΝΟΧΑ ΤΑ ΡΑΝΤΖΑ ΓΙΑ ΤΙΣ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΕΣ
ΛΟΙΜΩΞΕΙΣ

Πηγή: FREE SUNDAY Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-03-2019

Επιφάνεια: 143.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΝΟΧΑΤΑ 
ΡΑΝΤΖΑ ΓΙΑ ΤΙΣ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΕΣ 
ΛΟΙΜΩΞΕΙΣ

Π
ρώτη αιτία θανάτου θα είναι οι νοσοκομειακές λοιμώξεις το 2030, εκτοπίζοντας τα τροχαία ατυχήματα, και όπως εξηγεί 
ο πρόεδρος της Ελληνικής Εταιρείας Λοιμώξεων, Πόνος Γαργαλιάνος-Κακολύρης, η χώρα μας πρωτοστατεί πανευ
ρωπαϊκά με 120.000 λοιμώξεις στα νοσοκομεία τον χρόνο, δηλαδή 2.300 λοιμώξεις την ημέρα! Όπως επισημαίνουν 
οι παθολόγοι-λοιμωξιολόγοι Άγγελος Πειράνης και Αθανάσιος Σκουτέλης και ο καθηγητής Παθολογίας-Λοιμώξεων Αχιλλέας 

Γκίκας, ένοχα για το «πάρτι» των μικροβίων στα δημόσια νοσοκομεία είναι τα ράντζα, που καταστρατηγούν τους κανόνες 
υγιεινής. Κανένα δημόσιο νοσοκομείο δεν λαμβάνει ούτε ένα ευρώ για τον έλεγχο των λοιμώξεων, ενώ τελειώνουν και τα 
αντιβιοτικά για τα ανθεκτικά μικρόβια, όπως η κλεψιέλα, το acetobacter και η ψευδομονάδα. Μόλις 10 νέα φάρμακα έρχονται 
για τις ανθεκτικές λοιμώξεις, εκ των οποίων ένα αντιμετωπίζει το acetobacter (το πιο επικίνδυνο), αλλά δεν κυκλοφορεί στην 
Ελλάδα!
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1  Χωρίς παιδίατρο για χρόνια το Ανατολικό Πήλιο
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 19 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2019

Επιφάνεια: 283.01 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Χωρίς παιδίατρο για χρόνια 
το Ανατολικό Πήλιο

ΤΗΣ
ΜΑΡΙΑΣ

ΣΑΜΑΡΑ,
επικεφαλής αυτοδι- 

οικητικής παράταξης 
«Κίνηση Ενότητας»

Ε
κατοντάδες γονείς στο Ανατολικό 
Πήλιο βιώνουν για ακόμη μια χρονιά 
το μαρτύριο να ασθενεί το παιδί τους 
από κάποια ίωση και να υποχρεώνονται να 

μεταβαίνουν στον Βόλο για να βρουν έναν 
παιδίατρο.
Ιδιαίτερα φέτος που η γρίπη έλαβε πιο επιθε
τικές διαστάσεις, τα πράγματα για τις οικογέ
νειες ήταν περισσότερο δύσκολα. 
Δυστυχώς εδώ και χρόνια το Κέντρο Υγείας 
Ζαγοράς που καλύπτει όλο τον Δήμο Ζαγο- 
ράς-Μουρεσίου, λειτουργεί χωρίς παιδία- 
τρο.Έτσι μια μεγάλη περιοχή με εκατοντάδες 
βρέφη, παιδιά και εφήβους είναι ακάλυπτη 
από μια τόσο σημαντική ειδικότητα γιατρού. 
Και είναι απαράδεκτο να βρισκόμαστε εν έτει 
2019 και ένας ολόκληρος Δήμος να μην δια
θέτει έναν παιδίατρο.
Είναι εξοργιστικό να υπόκεινται σε μια μεγά
λη ταλαιπωρία οι γονείς με τα άρρωστα παι
διά τους που αναγκάζονται να διασχίσουν 100 
χιλιόμετρα πήγαινε-έλα μέσα στο κρύο και τις

αντίξοες καιρικές συνθήκες για να βρουν τη 
φροντίδα από κάποιον παιδίατρο του Βόλου 
είτε στον ιδιωτικό είτε στον δημόσιο τομέα. 
Σωματική καταπόνηση του παιδιού, οικονο
μική αιμορραγία του γονέα, επικινδυνότητα 
στη μετακίνηση μέσα από ένα άσχημο οδικό 
δίκτυο είναι οι συνέπειες μιας τραγικής έλλει
ψης για την οποία οι κάτοικοι του Ανατολικού 
Πηλίου εννοείται πως πληρώνουν μέσα από 
τις ασφαλιστικές εισφορές και θα έπρεπε να 
τυγχάνουν της καλύτερης ιατρικής φροντίδας 
ειδικά όταν αναφερόμαστε για έναν ορεινό 
Δήμο.
Για τπν κατάσταση αυτή, όμως δεν φταίει 
μόνο η αδιαφορία του Κράτους. Ευθύνες έχει 
και η Δημοτική Αρχή που στη δική της θητεία 
δεν κατάφερε να εξασφαλίσει την παρουσία 
ενός παιδίατρου στο Κέντρο Υγείας Ζαγοράς. 
Δεν διεκδίκησε, δεν προσπάθησε δεν συ- 
γκινήθηκε από το πρόβλημα που βιώνουνε 
εκατοντάδεςγονείς. Αδιαφορία και ανικανό
τητα μαζί.

Γιατί πώς αλλιώς εξηγείται το γεγονός ότι το 
Κέντρο Υγείας Αργαλαστής του όμορου Δή
μου Νοτίου Πηλίου διαθέτει παιδίατρο, αλλά 
όχι το δικό μας Κέντρο Υγείας;
Εμείς οι κάτοικοι που ζούμε με τις οικογέ- 
νειές μας στο Ανατολικό Πήλιο δεν ανεχό
μαστε να είμαστε πολίτες δεύτερης κατη
γορίας, δεν μπορούμε να ορίζουν τις τύχες 
μας άνθρωποι που δεν έχουν βάλει ούτε ένα 
λιθαράκι στον τόπο αυτό.
Γι’ αυτό και θα αναλάβουμε πρωτοβουλίες 
με συναντήσεις με τους αρμόδιους φορείς, 
προκειμένου να διεκδικήσουμε σθεναρά την 
έλευση παιδίατρου στην περιοχή μας.
Ήδη το υπουργείο Υγείας ετοιμάζει προκή
ρυξη με την πρόσληψη 4.000 μόνιμων για
τρών και δεν θα πρέπει να χαθεί και αυτή η 
ευκαιρία.
Η υγεία και η περίθαλψη είναι ζητήματα που 
κανείς δεν δικαιούται να διαπραγματεύεται. 
Είναι ζητήματα για τα οποία εμείς θα αγωνι
στούμε για το καλό των παιδιών μας.
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1  «Οι εμβολιασμοί γίνονται μόνο από γιατρούς»
Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-03-2019

Επιφάνεια: 151.65 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Οι εμβολιασμοί 
ενδείκνυται να 

γίνονται μόνο από 
γιατρούς»

0 Ιατρικός Σύλλογος 
Καβάλας για την τροπολογία 

για τους εμβολιασμούς

ο
με

Iorrpi- 
}κ ό ς 
Σύλ- Ψ 

λογος Κα- £ 
β ά λ α ς * 
θεωρεί ρι
ψοκίνδυνη 
την τροπο
λογία σχετικά 
παροχή υπηρεσιών 
Πρωτοβάθμιας Πε
ρίθαλψης από Φαρ
μακοποιούς.
Οι εμβολιασμοί εί
ναι ιατρικές πράξεις 
που πραγματοποι
ούνται μετά από 
κλινική εξέταση κα
τόπιν συγκεκριμέ
νων ενδείξεων και 
ενέχουν πιθανότη
τα παρενεργειών, 
επομένως απαιτούν 
εξειδικευμένες ια-

1·
τρικες γνω- 

.· σεις.
^ Η διενέρ- 
ί γεια των 
“ εμβολια

σμών πρέ
πει να γίνε

ται ΜΟΝΟ 
από Ιατρούς ή νοση
λευτές με επιτήρηση 
από Ιατρό.
Δεν κατοχυρώνονται 
με τροπολογίες οι 
επιστημονικές γνώ
σεις και δεξιότητες, 
αλλά αποκτούνται 
με πολυετή μελέτη 
και πρακτική εκπαί
δευση.
Η επιστημοσύνη Ια
τρών και Φαρμακο
ποιών απαιτεί σοβα
ρότητα και ακριβή 
οριοθέτηση ρόλων.
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1  Παράσταση διαμαρτυρίας για το κλείσιμο της
Ρευματολογικής

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-03-2019

Επιφάνεια: 240.01 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παράσταση 
διαμαρτυρίας για 
το κλείσιμο της 
Ρευματολογικής

Κινητοποίηση από τα σωματεία 
συνταξιούχων ΙΚΑ - ΟΑΕΕ - ΝΑΤ - 

ΒΦΛ και Δημοσίου

Η
 Συντονιστική 
Επιτροπή Αγώνα 
των συνταξιουχι- 
κών σωματείων ν. 

Καβάλας ( ΣΕΑ) με ιδιαίτερη 
ανησυχία παρακολουθεί τη 

συνεχιζόμενη υποβάθμιση 
των παροχών υγείας με πρό
σφατο περιστατικό το κλεί
σιμο της ρευματολογικής 
κλινικής του Γενικού νοσο
κομείου Καβάλας, που ήρθε 
να προστεθεί στις μεγάλες 
ελλείψεις σε ιατρικό και νο
σηλευτικό προσωπικό. Σε 
απαράδεκτη κατάσταση 
λειτουργίας εξακολουθεί να 
βρίσκεται και η ογκολογική 
κλινική. Τα οξυμένα προβλή
ματα που αντιμετωπίζει ο 
λαός μας για την προστασία 
και αποκατάσταση της υγεί
ας του, είναι πολλά και συσ- 
σωρευμένα, αποτέλεσμα της 
αντιλαϊκής πολιτικής όλων 
των κυβερνήσεων, η οποία 
συνεχίζεται και με την κυ
βέρνηση ΣΥΡΙΖΑ. Τα μέτρα 
που προωθούνται, πιστή 
εφαρμογή των κατευθύνσε
ων της Ε.Ε. έχουν ως αποτέ
λεσμα η ιατροφαρμακευτική 
περίθαλψη των λαϊκών οικο
γενειών να αποτελεί όλο και 
πιο ακριβό εμπόρευμα, με 
αύξηση των παντός είδους 
πληρωμών από τους ασθε
νείς.
Στο νομό μας αν πάρουμε 

υπόψη και την κατάσταση 
στα κ. υγείας, στο ΠΕΔΥ και 
στις άλλες μονάδες υγείας, η 
παροχή υγείας βρίσκεται σε

πλήρη απαξίωση με αποτέ
λεσμα σε πλήρη απαξίωση 
να βρίσκεται και η ζωή των 
λαϊκών στρωμάτων. Γιατί πως 
αλλιώς μπορεί να πει κανείς 
όταν κλείνονται ραντεβού στο 
νοσοκομείο για 6 μήνες και 
πάνω, όταν αναγκάζονται οι 
ασθενείς της ρευματολογικής 
που έκλεισε να πηγαίνουν στη 
Θες/νίκη για περιοδικές εγ
χύσεις ανασοκατασταλτικών 
φαρμάκων, οι καρκινοπαθείς 
κλπ., όταν υπάρχει ένας μόνο 
παιδίατρος από το Στρυμόνα 
μέχρι το Νέστο στην Πρωτο
βάθμια Φροντίδα υγείας.
Η ΣΕΑ Συνταξιούχων αγωνί
ζεται για:
• Δημόσια Δωρεάν για όλους 
-κατάργηση κάθε εμπορευ- 
ματικής δράσης
• Προσλήψεις μόνιμου ια
τρικού και νοσηλευτικού 
προσωπικού-μονιμοποίηση 
όλων των συμβασιούχων.
• Άμεση επαναλειτουργία της 
ρευματολογικής κλινικής, 
με μόνιμο προσωπικό ώστε 
να καλύπτει της ανάγκες 
των συμπολιτών μας και όχι 
μόνο.
• Να μην επιβαρύνονται οι
κονομικά οι 30 ρευματοπα- 
θείς ασθενείς στις μετακινή
σεις τους, μέχρι να υπάρξει 
μόνιμη λύση. Να αναλάβει 
το κράτος τα έξοδα.
ΠΑΡΤΕ ΜΕΡΟΣ ΣΤΗ ΠΑΡΑΣ
ΤΑΣΗ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑΣ 
Παρασκευή 15/03/2019, 
10:30 το πρωί στο Νοσοκο
μείο.
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1  Αύξηση 27% στα περιστατικά βίας με θύματα
γυναίκες

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-03-2019

Επιφάνεια: 390.03 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Αύξηση 27% στα περιστατικά βίας 
με θύματα γυναίκες
Μεγάλος αριθμός σπάει τη σιωπή και προχωρά δυναμικά, 
υπογραμμίστηκε χθες σε εκδήλωση στο Πανεπιστήμιο

Η
 δυναμική παρουσία και ο κομβικός ρόλος 

της νυναίκας υπογραμμίστηκαν στην εκδή
λωση, που πραγματοποιήθηκε χθες στον 

Βόλο στο αμφιθέατρο «Κορδάτος» του Π.Θ., με 
αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα της Γυναίκας. Στοι
χεία που παρουσιάστηκαν δείχνουν αύξηση κατά 
27% στα περιστατικά βίας με θύματα γυναίκες.

Ρεπορτάζ: ΓΛΥΚΕΡΙΑ ΥΔΡΑΙΟΥ

Φορείς διοργάνωσης το Νομαρχιακό Τμήμα Μαγνη
σίας της ΑΔΕΔΥ, το Πανεπιστήμιο Θεσσαλίας, τα Γενικά 
Αρχεία του Κράτους (ΓΑ.Κ.) -Αρχεία Ν. Μαγνησίας και ο 
Δικηγορικός Σύλλογος Βόλου.

Η Ελένη R Μετσοβίτου αντεισαγγελέας Αρείου Πάγου 
ανέφερε ότι «οι γυναίκες βρίσκονται σε συνεχή αγώνα, 
δίνοντας καθημερινά εξετάσεις στον περίγυρό τους. 
Εχουν γίνει τεράστια βήματα και θα γίνουν ακόμη μεγα
λύτερα πιστεύω», είπε. Παράλληλα αναφέρθηκε στο ζή
τημα της κακοποίησης, λέγοντας ότι «πάντα υπήρχαν γυ
ναίκες κακοποιημένες, αλλά πλέον το δηλώνουν πιο εύ
κολα. Σπάνε τα ταμπού, σπάει η απομόνωση» ενώ σημεί
ωσε ότι «βρίσκει καλύτερη ανταπόκριση στο νομικό πε
δίο» μετά τη θέσπιση του νόμου περί ενδοοικογενειακής 
βίας.

Η Ιωάννα Λαλιώτου αν. καθηγήτρια, αντιπρύτανης 
Ερευνας και Διά Βίου Εκπαίδευσης Πανεπιστημίου Θεσ
σαλίας έδωσε το δικό της μήνυμα, υπογραμμίζοντας ότι 
«η μέρα της γυναίκας είναι μια αφορμή για κριτικό ανα- 
στοχασμό, για να σκεφτούμε κριτικά, τι έχουμε πετύχει 
μέχρι τώρα και τι δεν έχουμε πετύχει, με στόχο πάντα την 
ισότητα στις έμφυλες σχέσεις, που είναι προς το καλό της 
κοινωνίας».

Η Βάσω Κυριαζή αρχισυντάκτρια της εφημερίδας «Τα
χυδρόμος», πρόεδρος του τοπικού παραρτήματος της 
Ενωσης Γυναικών Ελλάδος, στην εισήγησή της ανέδειξε 
τα προβλήματα που αντιμετωπίζει η σύγχρονη γυναίκα, 
όπως η ανεργία, η έμφυλη βία, η κακοποίηση, οι υποστε
λεχωμένες δομές πρόνοιας. «Πρέπει επιτέλους να στα
ματήσουμε να εμφανιζόμαστε ως τα μοναδικά θύματα, 
διότι δεν είμαστε. Εχουμε υποχρέωση να αναλάβουμε 
πρωτοβουλίες για μια νέα κοινωνική συμφωνία με επί
κεντρο την πραγματική ισότητα στην οικονομία, την κοι
νωνία, την πολιτική, την προσωπική και οικογενειακή 
ζωή», τόνισε.

Στα προβλήματα της τρίτεκνης γυναίκας μητέρας ανα
φέρθηκε από την πλευρά της η Κερασία Βακουφτσή πρό
εδρος Συλλόγου Τριτέκνων Μαγνησίας «Η Αργώ», γραμ-

Από τη χθεσινή εκδήλωση για τη γυναίκα στο 
Πανεπιστήμιο Θεσσαλίας
ματέας Ομοσπονδίας Ελλάδος, η οποία έκανε λόγο για 
«ασφυκτικό οικονομικό περιβάλλον, το οποίο επιδεινώ
νεται στα χρόνια της κρίσης».

Στατιστικά στοιχεία για τη βία κατά των γυναικών παρέ
θεσε η δημοσιογράφος Κατερίνα Τασσοπούλου, σύμφω
να με δεδομένα που συνέλεξε από την Αστυνομική Διεύ
θυνση Μαγνησίας και το Κέντρο Ψυχικής Υγείας. «Σε 56 
περιστατικά βίας, που έλαβε γνώση και παρενέβη η Αστυ
νομία το 2018, τα 50 κατέληξαν μέσω της ποινικής δια- 
μεσολάβησης και στο Κέντρο Ψυχικής Υγείας για παρα
κολούθηση. Σε σύγκριση με το 2017 η αύξηση καταγρά- 
φηκε στο 27%», ανέφερε. Διαφορετική νότα στη χθεσινή 
εκδήλωση προσέδωσε η Αννίτα Πρασσά δρ. Ιστορίας, 
προϊσταμένη ΓΑ.Κ. Μαγνησίας, η οποία αναφέρθηκε σε 
γυναικείες προσωπικότητες του Βόλου που έλαμψαν την 
περίοδο του Μεσοπολέμου. Παραθέτοντας στοιχεία, 
που κατέγραψε από τα αρχεία των ΓΑΚ Μαγνησίας, ανα
φέρθηκε σε γυναίκες που σφράγισαντηνπόλη, έγραψαν 
τη δική τους ιστορία και απέδειξαν με τη στάση ζωής και 
τη γενικότερη δραστηριότητα που ανέπτυξαν ότι είναι 
ανεξάντλητες οι δυνάμεις της γυναικείας ψυχής.

Στη χθεσινή εκδήλωση, που συντόνισε ο Φίλιππος Κων- 
σταντινίδης πρόεδρος του Νομαρχιακού Τμήματος Μα
γνησίας της ΑΔΕΔΥ, παραβρέθηκαν η υφυπουργός Εσω
τερικών Μαρίνα Χρυσοβελώνη, ο βουλευτής Μαγνησίας 
της ΝΔ Χρήστος Μπουκώρους, η αντιπεριφερειάρχης 
Δωροθέα Κολυνδρίνη, ο θεματικός αντιπεριφερειάρχης 
Κώστας Χαλέβας, εκπρόσωποι θεσμικών φορέων, της 
αυτοδιοίκησης και πλήθος κόσμου.

Ως επωδός καταγράφεται η δήλωση του προέδρου του 
Δικηγορικού Συλλόγου Χρήστου Στρατηγόπουλου ότι «οι 
γυναίκες είναι πρωταγωνίστριες της ζωής» και η επισή
μανση του Σταύρου Κουτσιουμπέλη γενικού νραμματέα 
της ΑΔΕΔΥ ότι «πρέπει να δώσουμε μάχες για να κατακτή
σει η γυναίκα τη θέση που της αξίζει».
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1  Απεργία στα Νοσοκομεία
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-03-2019

Επιφάνεια: 33.2 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Απεργία
στα Νοσοκομεία
Ε

ικοσιτετράωρη πανελλαδική 
απεργία κήρυξαν οι 
εργαζόμενοι στα Δημόσια 

Νοσοκομεία για την Πέμπτη, 14 
Μαρτίου και συγκέντρωση στην 
Πλατεία Μαβίλη.
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13;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Βάφτισαν» ΜΕΘ δύο κλίνες της Μονάδας
Αυξημένης Φροντίδας

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-03-2019

Επιφάνεια: 469.94 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

«Αλχημεικ» στο Νοσοκομείο Ζακύνθου

«Βάφτισαν» ΜΕΘ δύο κλίνες 
ms Μονάδας Αυξημένης Φροντίδας
Στο επίκεντρο της δημο
σιότητας βρίσκεται και 
πάλι το πολύπαθο Νοσο
κομείο Ζακύνθου, καθώς 
απειλείται με επιστροφή 
ευρωπαϊκών κονδυλίων, 
λόγω μη λειτουργίας 
Μονάδας Εντατικής 
Θεραπείας (ΜΕΘ). Ωστό
σο, η λύση βρέθηκε 
«βαπτίζοντας» δύο κλίνες 
Μονάδας Αυξημένης 
Φροντίδας (ΜΑΦ) σε 
ΜΕΘ, σύμφωνα με όσα 
καταγγέλλει η ΠΟΕΔΗΝ.

Έτσι, απ'Υ ό,τι φαίνεται, η 
διοίκηση «ετοιμάζεται να ανοίξει 
δύο κλίνες ΜΑΦ και... θολώνει 
τα νερά ότι δήθεν θα λειτουργή
σει τη ΜΕΘ για να αποφύγει την 
επιστροφή των χρημάτων».

Μάλιστα, στην καταγγελία οι χρησιμοποιηθούν χρήματα από ος δεν επαρκεί ούτε για τις τρέ- 
καταγγέλλοντες προσθέτουν ότι τον ήδη ελλειμματικό προύπολο- χουσες ανάγκες. Παράλληλα 
γι'Υ αυτήν την «αλχημεία» θα γισμό του νοσοκομείου, ο οποί- επισημαίνουν ότι δεν είναι δυνα

τόν να ανοίξει η ΜΕΘ, αφού δεν 
έχουν γίνει προσλήψεις γιατρών 
και νοσηλευτών.

«Γνωρίζουμε ότι για τη λει
τουργία της ΜΕΘ απαιτούνται 
συγκεκριμένες προδιαγραφές 
όπως: α) τουλάχιστον τέσσερις 
εντατικολόγοι [...] β) τουλάχι
στον 10 άτομα εκπαιδευμένο 
νοσηλευτικό προσωπικό, γ) 
μόνιμοι τραυματιοφορείς, δ) 
μόνιμη βοηθός θαλάμου, ε) 
μόνιμη καθαρίστρια». Οι προδια
γραφές αυτές δεν υπάρχουν 
στη Ζάκυνθο. Αξίζει δε, να 
σημειωθεί ότι η ΜΕΘ δεν είναι 
το μοναδικό πρόβλημα στο 
νοσοκομείο. Το ακτινολογικό 
μηχάνημα του χειρουργείου έχει 
τεθεί εκτός λειτουργίας λόγω 
βλάβης, με αποτέλεσμα καταγ- 
ματίες να διακομίζονται σε 
νοσοκομεία της Πάτρας.
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